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(I) Pani Katarzyna Górska- Manczenko 
Radna Dzielnicy Targówek 
m.st. Warszawy 
w miejscu 

Dotyczy: Interpelacji Nr 207 w sprawie planów dzielnicy w związku z Zalewem przy ul. Bardowskiego. 

Szanowna Pani Radna, 

W załączeniu przekazuję pismo Zakładu Gospodarowania Nieruchomościami stanowiące 
odpowiedź na Pani. interpelację nr 207 z dnia 28.01.2020 r. 

Z poważaniem, 

Do wiadomości: 

-Wydział Obsługi Rady Dzielnicy Targówek m.st. Warszawy w 

-a/a 



_ _ 'Fi ib . ~ . 4Jdlv,;J~ 
Zakład Gospodarowania Nieru:~:~:ciami - --~ -_---- - - 

w Dzielnicy Targówek m. st. Warszawy 

03-535 Warszawa, ul. Gościeradowska 5 
Tel./faks: (22) 679 99 59, sekretariat@zgntarqowek.pl. www.z ntar ow 

Warszawa, 5 lutego 2020 r. 

Znak sprawy: ZTP/972/20/388 
URZĄD MIASTA STOŁECZNEGO WARSZAWY 

URZĄD DZIELNICY TARGÓWEK 
WYDZIAL OBSLUGI MIESZl<ANCÓW 

DLA DZIELNICY TARGÓWEI< 

&t ::-.:::: 
~ o... s: 

REFERAT OBSŁUGI BEZPOŚREDNIEJ 
· ur/L~t:>'1 

Nr. ?.~\1 .H?. podpis .. 

2020 -02- O 6 -6- 

li I I li I li I I li li I li I I IIII I li llllll I Ili I li I Ili I I I li I Ili I I I li I li li I Ili 
UD-X-WOM-WOM/5171/20 06-02-2020 Święcka 

Pan 
Sławomir Antonik 
Burmistrz Dzielnicy Targówek 
m.st. Warszawy 
ul. Kondratowicza 20 
00-983 Warszawa 

Dotyczy: Interpelacji Nr 207 radnej Katarzyny Górskiej - Manczenko 

W odpowiedzi na interpelację Pani Katarzyny Górskiej-Manczenko Radnej Dzielnicy Targówek 
m. st. Warszawy w sprawie planów dzielnicy w związku z Zalewem Bardowskiego uprzejmie informuje, 
że zapadła już decyzja o wyborze kolejnego operatora. Niezwłocznie po przejęciu obiektu od dotychczasowego 
dzierżawcy nastąpi ostateczne oszacowanie niezbędnego zakresu napraw, 
przy czym już w miesiącu styczniu podjęto niezbędne działania w zakresie oszacowania tych kosztów 
w stosunku do wieży. Kwestia ogrodzenia zostanie zawarta w SiWZ-cie do kolejnego postępowania 
- z uwagi, że dotychczasowe zostało postawione przez dzierżawcę. 

Jednocześnie pragnę zapewnić, że w kolejnym konkursie na operatora nie zmienia się koncepcja, stawiająca 
na maxymalne wykorzystanie ww. obiektu przy ul. Bardowskiego jako ogólnodostępnego terenu rekreacji 
dla mieszkańców naszej dzielnicy. 


